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كلیات لایحه بودجه 1402 
در كمیسیون تلفیق به تصویب رسید

اعضای کمیســیون تلفیق بودجه ۱۴۰۲ با ۲۸ رای موافق و ۱۱ رای 
مخالف با کلیات لایحه بودجه سال آینده موافقت کردند.

هادی بیگی نژاد، عضو کمیســیون تلفیق بودجه ســال 1402 در مجلس، 
گفت: اعضای کمیسیون تلفیق با کلیات لایحه بودجه سال آینده موافقت کردند.
وی افــزود: کلیات لایحه بودجه ســال 1402 با 28 رأی موافق و 11 رأی 

مخالف به تصویب اعضای کمیسیون تلفیق رسید.
به گزارش فارس؛ طبق برنامه بناســت تا تصویب کلیات لایحه بودجه در 
کمیسیون تلفیق، در جلسه علنی مجلس در روز یکشنبه دوم بهمن ماه کلیات 

لایحه بودجه به رأی گذاشته شود.
وزیر اطلاعات:   

مبارزه با عناصر نفوذی در دستور كار است
وزیر اطلاعات با بیان اینکه اشــراف اطلاعاتــی و توانمندی های 
دستگاه های اطلاعاتی متکی به گزارش های مردمی و اطلاعات مردم پایه 
در کشــور اســت گفت: وزارت اطلاعات مبارزه با عناصر نفوذی را در 

دستور کار دارد.
حجت الاســام والمسلمین سید اسماعیل خطیب در نشست شورای تامین 
استان کرمان افزود: اقدامات در مبارزه با عناصر نفوذی با هماهنگی دستگاه های 
مختلف از جمله وزارت دفاع، دبیرخانه شــورای امنیت ملی و دســتگاه قضایی 
منجر به دســتگیری و مجازات فردی از جاسوسان شد که کشورهای غربی هم 

به حمایت از این جاسوس پرداختند.
وی تاکید کرد: هجمه اخیر صورت گرفته به آقای دکتر شمخانی غیرمنصفانه 

بود و وی در حوزه امنیت ملی تاش های ویژه ای داشته است.
حجت الاســام خطیب گفت: در طول انقاب اسامی ایران دشمن همواره 
بــه دنبال توطئه علیه نظام، انقاب و مردم بــوده و از همان ابتدا هدف آمریکا 

براندازی انقاب ایران اسامی بوده است.
وی افزود: دشمن در این مسیر از تحریم، نفوذ، فشارهای حداکثری، بهانه های 
حقوق بشــری، ابزارهای رسانه ای و ائتاف های نظامی، سیاسی و اقتصادی برای 
ضربه به مردم و نظام اســامی ایران بهره گرفته اســت، اما برای چندمین بار 
برایشان مسجل شد هیچ جایگاهی در بین مردم ندارند و با شکست مواجه شده اند.

وزیــر اطاعات بیان کــرد: این وزارتخانه تمام تاش خــود را برای تامین 
امنیت مردم و کشور انجام می دهد و باوجود طراحی های دنباله دار دشمن برای 
ایجاد اختال در کشــور، مجموعه اطاعاتی همواره توانسته توطئه های دشمن 

را شناسایی و خنثی کند.
طحان نظیف:

مصوبه »اصلاح اساسنامه صندوق ملی مسکن« 
مغایر با موازین شرع و قانون اساسی شناخته نشد

 ســخنگوی شــورای نگهبان از تایید مصوبه اصلاح اساســنامه 
صندوق ملی مسکن در جلسه این شورا خبر داد.

به گزارش پایگاه اطاع رســانی شــورای نگهبان، دکتر هادی طحان نظیف 
سخنگوی شورای نگهبان در صفحه شخصی خود نوشت: مصوبه »اصاح اساسنامه 
صندوق ملی مســکن« در جلسه شورای نگهبان بررسی و مغایر با موازین شرع 

و قانون اساسی شناخته نشد.
مدیرعامل فولاد مبارکه:

پروژه های توسعه فولاد مباركه، ملی 
و آبروی شركت و صنعت فولاد كشور هستند

اصفهان- خبرنگار کیهان:
جلســه کمیته مدیریت دی ماه شــرکت فــولاد مبارکه با حضور 
مدیرعامل، معاونان و مدیران شرکت برگزار شد. در این جلسه محمدیاسر 
طیب نیا پس از استماع گزارش عملکرد نواحی شرکت گفت: مباحث و 
چالش های شرکت را باید با آینده نگری مورد بررسی قرار دهیم. در حوزه 
بهره برداری و خرید، علاوه بر مدیریت بهینه منابع، باید همچنان کیفیت 
را جزو اهداف سخت گیرانه شرکت بدانیم و همواره شرایط سخت تر را 

نیز در نظر بگیریم.
وی در خصوص اهمیت عملکرد هر یک از مدیران و کارکنان در بخش های 
مختلف ســازمان گفت: ویژگی های متمایزی در شــخصیت سردار شهید قاسم 
ســلیمانی وجود داشــت که باعث شــد از وی با نیک نامی که آرزوی هر انسان 

است یاد کنند.
طیب نیا تصریح کرد: امروز شرایط کشور از لحاظ نقدینگی و بسیاری موارد 
دیگر بســیار خاص تر از قبل اســت؛ بنابراین باید در همه حوزه ها اعم از کنترل 
موجودی ها، مصارف، مدیریــت هزینه ها و بازدهی تولید به گونه ای عمل کنیم 
که احســاس مسئولیت در همه رده های سازمانی با جدیت هر چه بیشتر حس 

شود و اثر بخشی لازم را داشته باشد.
وی با اشــاره به اهمیت موضوع ایمنی کارکنان و تجهیزات گفت: در همه 
زمینه ها به ویژه ایمنی کارکنان و ســرمایه های انســانی باید از بهترین های دنیا 
الگوبرداری کنیم و به گونه ای ســخت گیرانه و دقیق عمل کنیم که حتی شاهد 

وقوع یک حادثه ایمنی در شرکت نباشیم.
وی در خصوص اهمیت بهبود کیفیت محصولات شرکت تصریح کرد: مدیریت 
کنترل کیفی شــرکت باید با هماهنگی و همکاری نواحی تولیدی، راهکارهای 
دســت یابی به شــاخص های کیفی بالاتر را مورد بررسی قرار دهد؛ چراکه فولاد 
مبارکه در ادامه مســیر خود به تولید محصولات با کیفیت بالاتر و ارزش  افزوده 

بیشتر می اندیشد.
طیب نیا در خصوص کنترل موجودی های شــرکت و برخی اقام نامنطبق 
موجود خاطرنشان کرد: ممکن است بخشی از دارایی های سازمان به صورت راکد 
در انبارها ذخیره و متوقف شده باشد که باید در قالب یک نهضت فراگیر در همه 
بخش های سازمان، آن ها را مورد بررسی قرار داد و با تصمیم گیری درست درباره 

آن ها، به طرق مختلف آن ها را در جریان شرکت به چرخش درآورد.
وی در بخش دیگری از سخنان خود اجرای به موقع طرح های توسعه را مورد 
تأکید قرار داد و گفت: با توجه به نقش و جایگاه فولاد مبارکه و تأثیری که این 
شــرکت بر سایر صنایع بالا و پایین دســت خود دارد، روند پیشرفت پروژه های 
تعریف شده در فولاد مبارکه به صورت برخط از سوی متولیان و مسئولان بالادست 
رصد می شود؛ به عبارت دیگر برخی پروژه های توسعه فولاد مبارکه ملی و آبروی 
شــرکت و صنعت فولاد کشور هستند؛ ازاین رو باید نظارت دقیق تری بر اجرای 

کمی و کیفی آن ها از سوی دستگاه نظارت صورت گیرد.

بازخوانی ۳۶ هزار نامه مردمی در استان یزد
یزد- خبرنگار کیهان:

استاندار یزد بر پیگیری همه نامه های نوشته مردم به رئیس جمهور 
تأکید کرد.

مهران فاطمی در نشست با خبرنگاران با اشاره به حماسه مردم در استقبال 
از رئیس جمهــور گفت: روایتگری و تصویری که رســانه ها از این حضور منتقل 

کردند، نقطه عطفی در تاریخ رسانه ای استان به شمار می آید.
وی افزود: شهروندان یزدی در سفر رئیس جمهور درخواست هایی داشتند که 
نامه های آنان مورد پیگیری قرار گرفته و تاکنون ۳۶ هزار نامه بازخوانی شده است.
اســتاندار یزد ابردستاورد این سفر را امیدآفرینی، وحدت، همدلی و اعتماد 
عمومی توصیف کرد و ادامه داد: این مســائل پس از برهه ای پرتنش و ناآرامی 
ایجاد شــده است. اینکه مردم با سلیقه و آرمان های مختلف به وحدت و یکدلی 

برسند، امتیاز بزرگی برای استان به شمار می آید.
وی آب را از مســائل مورد اتفاق نظر مردم یزد برشــمرد و تصریح کرد: این 
مســئله، دغدغه همه مردم به شــمار می آید و البته مردم هم بهترین واژه برای 
ایجاد وحدت ملی هســتند. اختاف جایی اســت که منافع حزبی و گروهی بر 

منافع مردم مقدم شمرده شود.
فاطمی با بیان اینکه یزد از داشــتن تفرجگاهی در تراز استان محروم است، 
گفت: در تاشــیم با همکاری شرکت توسعه گردشگری ایران یک پارک بزرگ 
احداث کنیم. اســتاندار یزد در بخش پایانی ســخنان خود خاطرنشان ساخت: 
مدیران اســتان را به لحاظ رسانه ای بودن از منظر خبرنگاران ارزیابی می کنیم 
و از عملکرد روابط عمومی های استان از منظر حرفه ای ارزیابی خواهیم داشت.

درمکتب امام

مردمی به خوبی ایران پیدا نمی شود
مــردم را در صحنــه حاضر نگه دارید که آنچــه انقاب و ایران را 
 حفظ کرده حضور مردم در صحنه است. در تمام دنیا مردمی به خوبی

مردم ایران پیدا نمی شود. امروز مردم پشتیبان انقاب اسامی و دولت 
هستند.
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نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

دفاع عجیب معاون روحانی
 از جاسوس فراری

سرویس سیاسی-
روزنامه اعتماد روز گذشــته گفت و گویی با عیسی کانتری معاون روحانی و رئیس سازمان 
محیط زیســت دولت قبل منتشــر کرد که وی در بخش هایی از این گفت وگو به طرز عجیبی 
 به دفاع از کاوه مدنی جاســوس محیط زیســتی فراری پرداخته و مدعی شده است: »تفکر آبي 
کاوه مدني هم مثل من بود. وزیر اطاعات ســه بار رســما در دولت گزارش داد که کاوه مدني 
جاسوس نیست. ولي مجبور شد از کشور خارج شود... دولت قدرتش را نداشت که حفظ کند. 
علي رغم اینکه وزارت اطاعات حامي اش بود، مجبور شــد برود... روحاني هم نتوانســت کاري 

کند. وزیر اطاعات دنبال کارش بود ولي نتوانستند.«
گفتنی اســت دفاع معاون روحانی و ادعای حمایت رئیس جمهور سابق و وزیر اطاعات او 
از این جاسوس محیط زیستی در حالی است که کاوه مدنی با سوءاستفاده از موقعیت، راه نفوذ 
شــبکه دشمن به مراکز مهم برای جاسوســی و جمع آوری اطاعات و همچنین انهدام مناطق 
روستایی و دادن آدرس های غلط در زمینه مصرف آب در کشور را گشود . این مهره دوتابعیتی 
که از انگلیس به ایران آمد و برساخته انگلیسی ها بود، عضو ارشد همان شبکه ای است که کاووس 
 ســیدامامی، مهره کوچک آن محسوب می شد. پس از ضربه سنگین اطاعاتی سربازان گمنام
امام زمان )عج( در سپاه پاسداران به شبکه نفاق و نفوذی ها در ماجرای آشوب سازی در اصفهان 
مشخص شد که در پشت پرده شبکه محیط زیستی ها یک پروژه ضدامنیتی مشغول کار است.

سخنگوی وزارت امور خارجه:

تقویت همکاری های نظامی، امنیتی با كشورهای دوست در اولویت است
سخنگوی وزارت امور خارجه گفت: کمک 
و  امنیتی  و  نظامــی  تقویت همکاری های  به 
انتظامی با کشــورهای همسایه و کشورهای 
دوســت در اقصی نقاط جهــان در اولویت 
وزارت خارجه ایران اســت و در این مسیر و 
تحقق اهداف و منافع مشــترک در همکاری 
با کشورهای دوست از هیچ گونه کمکی دریغ 

نخواهد کرد.
ناصر کنعانــی ســخنگوی وزارت امور خارجه 
در نشســت وابســتگان نظامی خارجی مقیم ایران 
درنشســت فرمانده هان ارتش با وابســتگان نظامی 
کشورهای دوست مقیم تهران که در ستاد فرماندهی 
نیروی زمینی ارتش برگزار شد، با بیان اینکه ایران 
اســامی همواره برای تأمیــن امنیت خود و حوزه 
پیرامونی منطقه کوشــیده اســت، تصریح کرد: از 
مهم ترین اقدامات ایــران در تأمین امنیت منطقه، 
مبارزه با تروریســت و مواد مخدر و افراطی گری و 
مبارزه با قاچاق بوده و در این مسیر ایران هزینه های 

سنگینی را متحمل شده است.
ســخنگوی وزارت امور خارجه بــا بیان اینکه 
دولت ســیزدهم ایران، برآمده از انتخابات مردمی 
اســت، یادآور شــد: تمرکز دولت سیزدهم مردمی 
ایران به سمت گسترش همکاری در آسیا و شرق و 

همسایگان خود است.
وی به موضوع توافقات هســته ای اشاره کرد و 
گفت: ایران جزو آژانس انرژی هسته ای و پادمان های 
عدم اشاعه ان پی تی است. ایران از زمان دولت باراک 
اوباما درخصوص فعالیت های صلح آمیز هسته ای خود 
وارد مذاکرات حتی با دولت آمریکا شــد و توافق را 
امضا کــرد و توافق را به زعم خروج آمریکا و دولت 

ترامپ حفظ کرد.
کنعانی افزود: ایران پایبندی به دیپلماسی را یک 
اصل دانسته و توافق برجام را فارغ از کم و کیف مفاد 
آن الگویی موفق از دیپلماسی چند جانبه برای حل 
و فصل اختافات می داند اما غرب این تجربه موفق 

را به رکود برده است.
سخنگوی وزارت امور خارجه با بیان اینکه ایران 
هم اکنون برای جمع بندی مذاکرات وین براســاس 
پبش نویس آن آماده است، یادآور شد: ایران با رعایت 

خطوط قرمز آمادگی کامل خود را برای توافق اعام 
کرده و بدیهی است این آمادگی دائمی نبوده و برای 

همیشه باز نخواهد بود.
وی به حضــور پررنگ ایران در ســازمان های 
بین المللی اشــاره کرد و گفت: ایــران به عضویت 
سازمان همکاری شــانگهای درآمد و همکاری های 
خود را با اتحادیه اوراسیا گسترش و استمرار بخشید 
و بــر تقویت همــکاری در ســازمان همکاری های 

بین المللی ادامه می دهد.
سخنگوی وزارت امور خارجه یادآور شد: ایران 
تقویت همکاری های دوجانبه با حوزه های پیرامونی 
را با جدیت دنبال می کند و اقدام به تنظیم و امضای 
برنامه ها و اســناد همکاری های بلندمدت با چین و 

روسیه و ترکیه مبادرت نمود.
وی ادامه داد: ایران در مناســبات با همسایگان 
حاشــیه خلیج فارس رویکرد افزایــش همکاری و 
تنش زدایی و افزایش مناســبات را در اولویت دارد 
و در مســیر تنش زدایی ۵ دور مذاکره با عربستان 
در بغداد جهت از ســرگیری روابط دو کشور برگزار 

شــد و ادامه نیز دارد؛ حتی با بحرین اقدامات توأم 
با حسنه انجام شد.

وی با بیــان اینکه در حوزه خلیج فارس تقویت 
روابط با کشــورهای عمان و قطر بــا جدیت ادامه 
دارد، افزود: ایران در افزایش همکاری با همسایگان 
به نتایج خوبی رســیده و روابط تجــاری با برخی 
کشورهای منطقه تا ۵00 درصد افزایش یافته است.

کنعانی با بیان اینکــه کمک به امنیت منطقه 
رویکرد اصولی ایران اســت، یادآور شــد: نتایج این 
رویکرد را در عراق، سوریه، افغانستان، یمن و قفقاز 
جنوبی به وضوح دیده می شود و تاش های ایران در 
سال های اخیر مانع سقوط دولت های منطقه توسط 
تروریست های چندملیتی شد و از طرح تجزیه برخی 
کشــورها در منطقه جلوگیری و با اشغال کشورها 

به طور مؤثر مخالفت نمود.
وی بــا بیان اینکه حضــور نظامی بیگانگان در 
خلیج فارس مخل امنیت مشترک کشورهای منطقه 
است، خاطر نشــان کرد: ایران ابتکارات و ایده های 
مختلفی را در ســال های مختلف مطرح کرده و در 

ســال های اخیر طرح صلح هرمــز و امید به عنوان 
چارچوب امنیت دسته جمعی برای کشورهای حوزه 

خلیج فارس ارائه شد.
وی افــزود: اخیراً وزیر امــور خارجه ایران در 
ســومین نشست مجمع گفت وگوی تهران پیشنهاد 
برگزاری نشســت وزارت خارجه و دفاع کشورهای 
منطقــه را مطرح کرد و ایران همواره منادی امنیت 
منطقه ای و بومی بوده و معتقد اســت امنیت قابل 
خریداری نبوده و امنیت اجاره ای پایدار نخواهد بود.

ســخنگوی وزارت امورخارجه یادآور شد: ایران 
معتقد است که رژیم غاصب صهیونیستی به عنوان 
یک رژیم نامشروع راهبرد امنیت خود را در ناامنی 
همســایگان دارد و حضور آنها در منطقه امنیت ساز 
نیست. وی ادامه داد: کمک به تقویت همکاری های 
نظامی و امنیتی و انتظامی با کشورهای همسایه و 
کشــورهای دوست در اقصی نقاط جهان در اولویت 
وزارت خارجه ایران اســت و در این مسیر و تحقق 
اهداف و منافع مشــترک در همکاری با کشورهای 

دوست از هیچ گونه کمکی دریغ نخواهد کرد.
اصفهان-خبرنگارکیهان:

 بودجه ۲۱هــزار و ۱33میلیارد تومانی 
شهرداری اصفهان، سازمان ها و شرکت های 
تابعه برای ســال ۱۴۰۲ به شورای شهر ارائه 

شد.
علی قاسم زاده  در جلسه علنی شورای شهر 
اصفهان با محوریت ارائه بودجه پیشنهادی سال 
1402 افزود: بودجه شــهرداری در ســال آینده 
حدود 21 هزار میلیارد تومان است که ۷1 درصد 
آن بــه حوزه عمرانی و 2۹ درصد به حوزه جاری 
اختصاص دارد. قاســم زاده بــا تاکید بر ضرورت 
افزایــش بودجه ســال آینده شــهرداری اظهار 

داشت: اعتبارات تخصیصی باید به گونه ای باشد که 
انتظارات مردم و شورای شهر مُحقق شود و به نظر 
می آید بودجه پیشــنهاد شده، منطقی است. وی 
ادامه داد: پروژه های نیمه تمام همچون قطار شهری 
و حلقه ترافیکی چهارم اصفهان از اهمیت بالایی 
برخوردار اســت و نباید متوقف شــود، همچنین 
مباحثی مانند اســتفاده از پساب نیز باید بیشتر 
مورد توجه قرار گیرد.شهردار اصفهان با تاکید بر 
ضرورت کاهش ترافیک شهری به عنوان یکی از 
چالش های اساســی این دیار با اجرای طرح های 
مــورد نیاز گفت: در این پیوند افزایش پروژه های 
مرتبط با حمل و نقل عمومی ضروری است.           

سهم 71 درصدی حوزه عمران شهرداري اصفهان 
از بودجه 21 هزار میلیارد تومانی 

رئیس قوه قضائیه گفت: مسئولان سازمان 
تعزیرات تمامی موارد اختلافی و برداشت های 
متفاوت از قانون را اعلام کنند تا ما نسبت به 

رفع یا تغییر یا اصلاح آنها اقدام کنیم.
به گزارش مرکز رسانه قوه قضائیه، حجت الاسام 
والمسلمین غامحســین محسنی اژه ای در جمع 
مدیران ســازمان تعزیرات حکومتی، ضمن اشاره 
به مبحث تفکیک دو مقوله »نظارت« و »بازرسی« 
در حوزه تعزیرات حکومتی اظهارداشت: دو مقوله 
»نظارت« و »بازرســی« باید حتمــاً زیرنظر یک 
دســتگاه باشــد؛ یا آنکه دســتگاه های متولی این 
دو حــوزه، دارای ارتباطات تنگاتنگ و شــفاف با 

یکدیگر باشند.
محسنی اژه ای با اشاره به مقوله اختافاتی که 
بعضاً در مبحث صاحیت های رسیدگی، میان شعب 
و بخش های سازمان تعزیرات و مراجع قضایی وجود 
دارد، از جمله تبصــره ۶ ماده ۳ »قانون مربوط به 
مقررات امور پزشــکی و دارویی و مواد خوردنی و 
آشامیدنی«، بیان داشت: مسئولان سازمان تعزیرات 
تمامی موارد اختافی و موارد ناظر بر برداشت های 
متفــاوت از قانون را احصاء کــرده و به ما در قوه 
قضائیه اعام کنند تا ما نســبت به رفع یا تغییر یا 
اصاح آنها اقدام کنیم؛ این اختافاتی که بعضاً در 

صاحیت های رسیدگی میان تعزیرات حکومتی و 
مراجع قضایی ایجاد می شود سبب افزایش حجم کار 
و بعضاً متضرر شدن مردم می شود؛ لذا من بر حل 
این موارد اختافی تاکید دارم؛ این مقوله بعضاً سبب 
می شود که یک پرونده در دو مرجع رسیدگی شود؛ 
ما نمونه داشــته ایم که پرونده ای هم در تعزیرات و 
هم با وجه دیگری در دادگستری مورد رسیدگی و 

صدور حکم قرار گرفته است.
وی با اشــاره به محدودیت هایی که ســازمان 
تعزیرات از حیث امکانات با آن مواجه است، گفت: 
ما در قوه قضائیه این آمادگی را داریم تا ظرفیت های 
موجــود خود را در حد مقدور و مطابق با قوانین و 
مقررات، در اختیار ســازمان تعزیرات قرار دهیم تا 
این ســازمان در عمل به وظایف و مسئولیت های 
خــود ناظر بر رســیدگی به تخلفــات اقتصادی و 
صنفی در راســتای منافع مردم، توفیقات بیشتری 

را حاصل کند.
رئیس قوه قضائیه با اشاره به اختیارات مطلوبی 
که ســازمان تعزیرات حکومتی بــه موجب قانون 
از آنها برخوردار اســت، اظهارداشــت: مســئولان 
سازمان تعزیرات حکومتی باید به خوبی کارکردها 
و اختیــارات قانونی خود را برای دولتمردان تبیین 
کنند تا لوازم مقتضی برای ایفای هر چه مطلوب تر 

مسئولیت تعزیرات حکومتی از ناحیه دولت تأمین 
شــود. اژه ای در ادامه با اشاره به مقوله عفو جرائم 
متخلفین محکوم شــده در شعب سازمان تعزیرات 
گفت: در برخی پرونده ها مشاهده می شود که فرد 
یا واحد محکوم شده پس از تأدیه بخشی از جریمه 
محکومیت، از پرداخت مابقی جریمه عفو می شود؛ 
ســؤال اساســی در این فقره آن است که ماک و 
معیار سازمان تعزیرات برای عفو مابقی مبلغ جریمه 
چیست؟ چنانچه این موضوع که فرد یا واحد محکوم 
شــده در تعزیرات، پس از تأدیه بخشی از جریمه 
محکومیت از پرداخت مابقی آن معاف می شود، به 
یک رویه در سازمان تعزیرات تبدیل شده، این امر 

حتماً غلط است و باید اصاح گردد.
وی همچنین با اشاره به اهمیت مقوله اجرای به 
موقع و دقیق احکام قطعیت یافته در شعب سازمان 
تعزیــرات، افزود: نتیجه همــه اقدامات و زحمات 
صورت گرفته در به ســرانجام رسیدن یک پرونده 
در بخش اجرای احکام، متبلور اســت؛ لذا چنانچه 
یک حکم قطعیت یافته توسط شعب اجرای احکام 
به موقع و دقیق اجرا نشــود، آن حکم صادره، اثر 
مطلوب را نخواهد داشت؛ لذا قوه قضائیه و سازمان 
تعزیرات باید تأخیرات در اجرای احکام را رفع کنند.    

پیش از ســخنان رئیس دســتگاه قضــا، وزیر 

دادگســتری گفت: ســازمان تعزیرات حکومتی با 
وجود کمبودهای زیادی کــه از جهات مختلف از 
جمله نیروی انســانی و تجهیزات و امکانات دارد، 
همواره تاش داشته تا در برخورد با تخلفات جدی و 
قاطع باشد و در تامین نیازهای بازار و بهبود وضعیت 

معیشتی مردم مفید و موثر عمل کند.
رحیمی با بیان اینکه سازمان تعزیرات حکومتی 
در نیمی از شهرســتان های کشور فاقد اداره است، 
افزود: متاسفانه با وجود گذشت ۳0 سال از فعالیت 
سازمان تعزیرات حکومتی، هنوز به چشم یک نهاد 

موقتی به این سازمان نگریسته می شود.
رئیس  ســازمان تعزیرات حکومتی نیز در این 
جلسه، گزارشــی از عملکرد این سازمان در ۹ ماه 
ابتدایی ســال جــاری ارائه داد و گفت: بازرســان 
ســازمان تعزیرات حکومتی در ۹ ماه ابتدایی سال 
جاری، ۳۵1 هزار موردبازرســی انجــام دادند که 
نســبت به مدت مشابه ســال گذشته 102 درصد 

افزایش داشته است.
اصانلو با اشاره به ایجاد شعب ملی در سازمان 
تعزیرات حکومتی برای رسیدگی به پرونده هایی که 
گستره ملی دارند، افزود: میزان محکومیت هایی که 
در این شعب ملی مورد رسیدگی واقع شده، بیش 

از چهار هزار میلیارد ریال بوده است.

رئیسی در جلسه شورای عالی انقلاب فرهنگی:

رهبری همواره از شورای عالی انقلاب فرهنگی 
توقع راهبری یک تحول فرهنگی عمیق را داشته اند 

ســخنگوی وزارت امور خارجه از ارســال 
یادداشت اعتراضی در پی استفاده از واژه جعلی 
به جای خلیج فارس توســط عــراق خبر داد و 
گفت: نمی توان برای جلب دوســتی دیگران از 
کشورهای  تاریخی  همبســتگی  غنی  سرمایه 

منطقه هزینه کرد.
ناصــر کنعانی ســخنگوی وزارت امــور خارجه 
جمهوری اسامی ایران در پاسخ به سؤالی در خصوص 
استفاده برخی نهادها و مقامات عراقی از جمله نخست 
وزیر این کشور از عنوان جعلی برای خلیج فارس اظهار 
داشت:نام خلیج فارس برای این پهنه آبی یک واقعیت 
تاریخی، همیشگی، مستند و انکارناپذیر است و تکرار 
نام ساختگی، حقیقت را تغییر نمی دهد و مشروعیتی 

برای آن پدید نمی آورد. 
به گزارش فــارس، چندی پیــش برگزاری جام 

کشورهای عربی به میزبانی عراق در شهر بصره آن هم با 
نامی جعلی به جای خلیج فارس با واکنش تند در ایران 
مواجه شد و در همین خصوص نیز فدراسیون فوتبال 

ایران بیانیه ای در این خصوص صادر کرد. 
در این بیانیه آمده بود: روشــن اســت که خلیج 
فارس، نامی اصیل و تاریخی اســت که از سالیان دور 
و به صورت مســتمر در همه زبان ها و ادبیات جهانی 
استفاده شــده  و در اطلس های دربردارنده نقشه های 
کهن و نقشــه های تاریخی هم به صورت کامل با این 

عنوان از آن یاد شده است.
 بر این اساس، سوابق متقن و استوار اسناد مربوطه 
جهت تصحیح روندهای ناصواب خاف عرف بین المللی 
در سال های آتی، توسط فدراسیون فوتبال ایران به فیفا 

ارسال خواهد شد.
گفتنی اســت اخیرا نیز محمد شــیاع السودانی 

نخســت وزیر عراق در مصاحبه ای بــاز هم همان نام 
جعلی را به زبان آورد.

در همین خصوص ناصر کنعانی دیروز یادآور شد: 
خلیج فارس از هزاران ســال پیش در اسناد، نقشه ها، 
ســفرنامه ها و متون کهن به همین نام بوده و تا ابد به 

همین نام باقی خواهد ماند.
این دیپلمات ارشــد ایرانی با ذکــر این نکته که 
برای جلب دوســتی دیگران نمی توان از سرمایه غنی 
همبســتگی تاریخی کشــورهای منطقه هزینه کرد، 
گفــت: روابط ایران و عــراق فراتر از افــراد و نهادها 
 اســت و ریشه در عمق تاریخ و تمدن دو  کشور و ملت 

دارد.
ســخنگوی وزارت امور خارجه همچنین از ارسال 
یادداشت اعتراضی از سوی وزارت امور خارجه به دلیل 

این اظهارات خبر داد.

با ارسال یادداشت اعتراضی به عراق تأکید شد

نام باقی می ماند كنعانی: خلیج فارس تا ابد به همین 

اندیشکده آمریکایی در تحلیلی تاکید کرد 
که آمریکا باید طرحــی را برای امضای توافق 
هسته ای به ایران پیشــنهاد دهد که ایران به 

لحاظ عملی بتواند آن را قبول کند.
اندیشــکده »ای دی ان« آمریکا در تحلیلی تاکید 
کرد کــه آمریکا باید طرحی را بــرای امضای توافق 
هســته ای به ایران پیشــنهاد دهد که ایران به لحاظ 

عملی بتواند آن را قبول کند.
این اندیشکده وابسته به ســندیکای مطبوعات 
آمریــکا در تحلیــل خود بــه قلم »جاناتــان پاور« 
ستون نویس روزنامه های هرالد تریبیون، نیویورک تایمز، 
واشنگتن پست، بوستون گلوب و لس آنجلس تایمز آمده 
اســت: همان گونه که منتقدان آمریکا بی وقفه تاکید 

می کنند، سیاســت های ایران چندان انعطاف ناپذیر و 
سخت نیست که نتوان انتظار تغییری در آن داشت.

در این تحلیل آمده است: باید در نظر داشت که 
برخی از اعضای با نفوذ در جمهوری اسامی ایران که 
از قضا در تصمیم  سازی های آن نیز نقش اساسی دارند، 
می توانند در زمینه سیاست خارجی هم انعطاف پذیر 
باشند. برخی از افراد در ایران نیز تاش می کنند که 
با تأســی از همســایگان، یک جامعه مرفه و سالم و 

موفق ایجاد کنند.
تحلیلگر آمریکایی در مقاله خود همچنین مدعی 
شــده است که اگر لازم باشد ایران در موضوع رابطه 

با آمریکا نیز تجدیدنظر خواهد کرد.
نویســنده در مقاله خــود می افزایــد: باید دید 

حکومت ایران هنــوز آمادگی آن را دارد که به مفاد 
توافق هســته ای که تا حدودی با اعتماد دو جانبه با 
دولت باراک اوباما در آمریکا امضاء کرده بود، برگردد 
یــا همچنان تصور می کند از زمانی که دونالد ترامپ 
آن را پاره کرد، دیگر هیچ رئیس جمهوری در آمریکا 

نمی تواند به آن باز گردد.
در این مطلب آمده است: در سال 201۹ دو استاد 
دانشــگاه به نام های »دانیل بنجامین« و »اســتیون 
ســایمون« در نســخه ماه نوامبر نشریه »فارن افرز« 
چنین اســتدلال کردند: »تصور کنیــد که مورخان 
100 سال آینده بخواهند در باره اینکه از زمان جنگ 
ســرد تاکنون آمریکا بیشــتر از کدام قدرت خارجی 
بیشتر واهمه داشته اســت، تحقیق کنند، ... اگرچه 

آنها ابتدا روســیه را به عنوان دشــمن بزرگ معرفی 
خواهند کرد که البته بعدها به دوســت تبدیل شــد 
و درنهایت به عنوان یک مزاحم چالش برانگیز در سر 
راه آمریکا قرار گرفت. آنها حتی به چین نیز به عنوان 
یک قدرت بزرگ رقیب خواهند نگریست و حتی کره 
شــمالی را نیز به عنوان یک نمایش قدرت فرعی در 
نظر خواهند گرفت، اما تنها یک کشــور اســت و آن 
ایران که آن را به عنوان سرسخت  ترین دشمن آمریکا 

به تصویر خواهند کشید.
اندیشــکده »ای دی ان« آمریــکا در این گزارش 
تاکید کــرد که آمریکا باید طرحــی را برای امضای 
توافق هسته ای به ایران پیشــنهاد دهد که ایران به 

لحاظ عملی بتواند آن را قبول کند.

اندیشکده آمریکایی: واشنگتن باید طرح قابل قبول به تهران پیشنهاد كند

روزنامه رأی الیوم با انتشار یادداشتی نوشت: 
گرچه واشــنگتن و تل آویو بتوانند برای جنگ 
علیه ایــران برنامه ریزی کنند، اما چنین جنگی 
در صورت آغاز تنها با شکســت طرف متجاوز 
متوقف خواهد شــد و پاسخ ایران و متحدانش 

دردناک خواهد بود.
روزنامه فرامنطقه ای رأی الیوم، با انتشار یادداشتی 
بــه قلم »فیاض العبدقازان« نویســنده و کارشــناس 
رسانه های بین المللی و توسعه پایدار در واشنگتن، به 
موضوع رجز خوانی های این روز های غرب علیه جمهوری 

اسامی ایران و تهدید های تل آویو پرداخت.
»بنیامین نتانیاهو« نخست وزیر رژیم صهیونیستی 

که پس از کشمکش های طولانی و با وجود هشدار های 
داخلی و خارجی مجبور شد، افراطی  ترین کابینه این 
رژیم از زمان اعام موجودیت جعلی آن را تشکیل دهد، 
در راستای فرار رو به جلو از انتقادها، این روز ها با تهدید 
تکراری تجاوز به ایران، عرض اندام و تاش می کند خود 
را در درون جامعه صهیونیستی قدرتمند جلوه دهد. 

نویسنده در این یادداشت که با تیتر »آنها می توانند 
جنگ را علیه جمهوری اســامی آغاز کنند، اما بدون 
شکســت خود نخواهند توانست آن را متوقف کنند«، 
منتشر شد، تصریح می کند: »به عنوان ناظر تحولات در 
دو صحنه آمریکا و خاورمیانه، تصور نمی کنم جو بایدن، 
رئیس جمهور آمریکا که به صهیونیستی بودن خود در 

ســفر به یک کشور عربی و اســامی افتخار می کرد، 
بــا به راه انداختن جنگ علیه ایران، بر ســر شــانس 
 ضعیــف خود برای انتخاب مجدد در انتخابات آمریکا، 

قمار کند«.
وی نوشــت: »مردم آمریکا پــس از پایان دخالت 
نظامی آمریکا در عراق نفس راحتی کشــیدند هرچند 
که اینک، آمریکا درگیر جنگ روسیه و اوکراین است. از 
این رو، مردم آمریکا اکنون، حاضر به تحمل هزینه های 
جنگ جدید آمریکا، این بار در ایران نیستند. جنگی که 
روند تورم مستمر در اقتصاد آمریکا را تشدید می کند 
و باعث افزایش قیمت نفت می شــود و تهدیدی برای 

عرضه آن به آمریکا و جهان خواهد شد«.

نگارنده بر این باور است که »رئیس جمهور آمریکا 
و رژیم صهیونیســتی می توانند برای هدف قرار دادن 
راکتور های هســته ای ایران برنامه ریزی کنند، اما در 
صورت اجرای این برنامه، چه کســی تضمین می کند 
که پاســخ ایران محدود باشــد و شــامل رآکتور های 
هســته ای اســرائیل، چاه های نفت خلیج ]فارس[ و 
ســربازان آمریکایی حاضر در سوریه، عراق و چه بسا 

حتی قطر نشود؟«
به اعتقاد نویســنده، »حوثی ها که وطن شان هنوز 
در رنج است و در آن خون ها ریخته می شود، در اعام 
همبستگی با جمهوری اســامی، به هدف قرار دادن 

پالایشگاه های نفت آرامکو مبادرت می ورزند.«

رأی الیوم: بایدن وارد قمار خطرناک حمله نظامی به ایران نخواهد شد

جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی گفت: اطمینان می دهم که 
ما حتی ۲۴ ساعت را برای افزایش توان و 
قوه خود از دســت نداده ایم و در روندی 

مستمر، با شتاب پیش می رویم.
ســردار علی فــدوی، جانشــین فرمانده 
کل ســپاه پاســداران انقــاب اســامی در 
یازدهمین همایش »غزه نماد مقاومت، یادواره 
سیدالشــهدای مقاومت حاج قاسم سلیمانی« 
گفت: امام )ره( با شــروع نهضت در سال 42، 
موضــوع فلســطین را اولین موضــوع نهضت 
اسامی اعام کردند و این مسئله قریب به ۶0 
ســال موضوع اول انقاب اسامی بوده است. 

فلسطین موضوع اول امام راحل بود.
به گزارش مهر، وی خاطرنشــان کرد: هم 
رهبــر انقاب و هم ســپاه پــای کار بودند تا 
خواسته امام )ره( در زمینه حمایت از فلسطین 
را برآورده کنند. آنچنان که مقام معظم رهبری 
فرمودنــد یکی از کارهای بزرگ حاج قاســم 
ســلیمانی این بود که دست فلسطینی ها را پر 
کرد. جانشــین فرمانده کل سپاه بیان داشت: 
وعده خداوند حق است و تخلفی در آن وجود 
ندارد، رشید بودن و قوی بودن مردم فلسطین 
اعتقادی اســت کــه باید از بالقــوه به بالفعل 
تبدیل می شد که این اقدام صورت گرفت. امام 
)ره( فرمــود که کرانه باختری باید به پا خیزد، 
امروز دوسوم ارتش رژیم صهیونیستی در کرانه 
باختری زمین گیر شــده اســت. سردار فدوی 
گفت: در رسانه ها دیدیم که جوانان فلسطینی 
چگونه با توسل به خدا علیه رژیم صهیونیستی 
اقــدام می کنند و پیروز می شــوند. قطعاً رژیم 
جعلی صهیونیســت که هیــچ ربطی به دین 

حضرت موسی )ع( ندارد از بین خواهد رفت.
وی اظهار کرد: ســپاه پاســداران انقاب 
اســامی مفتخر اســت برای موضــوع اصلی 
اســام که امامین قریب ۶0 سال آن را اعام 
کرده انــد، همه جانبه پــای کار بوده و خواهد 
بود. تکلیف ما را قرآن مشــخص کرده است و 
این تکلیف بر سینه همه پاسداران وجود دارد.

جانشــین فرمانده کل ســپاه عنوان کرد: 
اطمینــان می دهم که ما حتی 24 ســاعت را 
برای افزایش توان و قوه خود از دست نداده ایم 

و در روندی مستمر، با شتاب پیش می رویم.
سردار فدوی اظهار داشت: آنچه دشمنان 
ما از ما می دانند اندک است و زمانی به درستی 
خواهند فهمید که قوه و توان خود را علیه آنها 

به کار بگیریم.
وی خاطرنشــان کرد: هرآنچه در ایران در 
راســتای ایجاد پیشــرفت و توانمندی صورت 
می گیرد مربوط به کل جهان اســام اســت 
و هرکســی اراده کنــد در برابر مســتکبرین 
و کودک کشــان بایســتد از ایــن توانمندی 

برخوردار است .
جانشــین فرمانده کل ســپاه عنوان کرد: 
خیلی زود شاهد از بین رفتن رژیم صهیونیستی 
خواهیم بود، صهیونیســت ها به رهبری ایالات 
متحده اقداماتی انجــام می دهند اما به زودی 

شیطان بزرگ هم از بین خواهد رفت.
سردار فدوی با بیان اینکه دشمنان به بهانه 
کرونا چشــم های جوانان را به فضای مجازی 
معطوف کردند، اظهار کرد: آنچه صهیونیست ها 
می خواســتند در ایران به وجــود بیاورند در 
مرکزیت خودشان یعنی در تل آویو به وجود آمد.

وی بیان کرد: در اصل دوم قانون اساســی 
تاکید شــده که از مظلومین دفــاع می کنیم 
و زیربــار ظلم نمی رویم. یعنــی ما به صورت 

اعتقادی و عملی باید این کار را انجام دهیم.
جانشــین فرمانده کل ســپاه یادآور شد: 
فلســطینیان در جنگ 22 روزه در غزه ثابت 
کردند کــه می توانند مقاومت کنند. در جنگ 
۳۳ روزه همه عالــم از آمریکا گرفته تا برخی 
کشورهای ضعیف حوزه خلیج فارس علیه لبنان 
حضور داشتند اما نتوانستند پیروز شوند که این 
موضوع مصداق آیه قرآن است مبنی بر اینکه 
حزب خدا پیروز خواهد شــد. ســردار فدوی 
خاطرنشان کرد: مردم فلسطین بیدار هستند 
و در ماه های گذشــته در کرانه باختری با این 

واقعیت مواجه بوده ایم.

سردار فدوی:

سپاه حتی یک روز را برای افزایش توان خود 
از دست نداده است

یزد- خبرنگار کیهان:
به منظور توســعه معــادن و صنایع 
شهرستان بافق و در حضور ریاست جمهور 
در یزد، تفاهم نامه سند آمایش سرزمینی 
و طرح تحولی یزد نوین و با هدف ایجاد 
و تکمیــل زنجیره صنایــع معدنی بین 
اســتانداری یزد به نمایندگی از دولت و 
شرکت سنگ آهن مرکزی به امضا رسید.
به گزارش مرکز اطاع رسانی شرکت؛ این 
تفاهم نامه به منظور توســعه معادن و صنایع 
شهرســتان، ارتقای توانمندی های زیرساختی 
معادن اســتان و کشور و توسعه زنجیره ارزش 

فولاد در استان یزد به امضای طرفین رسید.

موضوع این تفاهم نامه مشــارکت شرکت 
ســنگ آهن مرکــزی در اجــرای طرح های 
توسعه ای بافق مطابق با سند آمایش سرزمین 
و طــرح تحولی دولت و یــزد نوین و با هدف 
ایجــاد و تکمیــل زنجیره صنایــع معدنی و 
استخراج  اکتشاف،  ســرمایه گذاری در زمینه 
معادن روباز و زیرزمینی و صنایع پایین دست 
با ارزش افزوده بالا و بومی ســازی ماشین آلات 
 صنعتی و معدنی و تجهیزات داخلی شــرکت 

خواهد بود.
هدف از امضای این تفاهم نامه برداشــتن 
موانع و تسهیل فرایند اجرای طرح ها و تکمیل 
زنجیره فولاد شرکت سنگ آهن مرکزی است .

با هدف توسعه معادن و صنایع شهرستان بافق و در حضور ریاست جمهور در یزد صورت گرفت

امضای تفاهم نامه سند آمایش سرزمینی و طرح تحولی یزد نوین 
بین استانداری یزد و شركت سنگ آهن مركزی

در جمع مدیران سازمان تعزیرات حکومتی مطرح شد

انتقاد رئیس  قوه قضائیه از تأخیر در اجرای احکام تعزیرات 
و رویه غلط عفو مابقی جریمه 

رئیس جمهور با بیــان اینکه رهبر معظم 
انقلاب همواره از شورای عالی انقلاب فرهنگی 
توقع راهبــری یک تحول فرهنگی عمیق را 
انقلاب  داشته اند، اظهار داشت: شورای عالی 
فرهنگی علاوه بر سیاســت گذاری و نظارت 
بر اجرای سیاست ها، باید در جایگاه قرارگاه 

فرهنگی ایفای نقش کند.
آیت الله سید ابراهیم رئیسی در ابتدای جلسه 
دیروز سه شــنبه شــورای عالی انقاب فرهنگی به 
مناســبت انتصاب دبیر جدید این شــورا، جایگاه 
شــورای عالی انقاب فرهنگی را جایگاهی بســیار 
مهم دانست و با خطیر توصیف کردن ماموریت های 

آن، گفت: جایگاه و ماموریت شــورای عالی انقاب 
فرهنگی عبارت اســت از هدایــت فرهنگی و این 

بسیار اهمیت دارد.
رئیس شــورای عالی انقاب فرهنگــی با بیان 
اینکه رهبر معظم انقاب همواره از شــورای عالی 
انقاب فرهنگی توقع راهبری یک تحول فرهنگی 
عمیق را داشــته اند، افزود: شــورای عالی انقاب 
فرهنگی عاوه بر سیاست گذاری و نظارت بر اجرای 
سیاست ها، باید در جایگاه قرارگاه فرهنگی ایفای 

نقش کند.
رئیسی ضمن تشکر از زحمات آقای دکتر عاملی 
دبیر سابق شورا با اشاره به اعتماد اعضای این شورا 

به حجت الاسام والمسلمین عبدالحسین خسروپناه 
و تایید مقام معظم رهبری و همچنین ســوابق و 
تجارب علمی و عملــی ارزنده عضو و دبیر جدید 
شورای عالی انقاب فرهنگی، اظهار داشت: انتظار 
می رود آقای خسروپناه با همراهی و همکاری سایر 
اعضای حقیقی و حقوقی شورا بتوانند با حرکت در 
مسیر تحقق منویات رهبر معظم انقاب اسامی، در 

ایجاد تحول فرهنگی گام واقعی بردارند.
پس از ســخنان رئیس جمهور از اعضا درباره 
عبدالحسین  والمســلمین  حجت الاسام  انتصاب 
خســروپناه به عنــوان دبیر شــورای عالی انقاب 
فرهنگی رای گیری شــد که با اتفــاق آرای اعضا، 

وی برای مدت 4 ســال به ریاست دبیرخانه شورا 
منصوب شد. در ادامه جلسه دیروز سیاست تقویت 
آموزش عالی و پزشکی کشور با محوریت تسریع در 
فرآیند جذب اعضای هیئت علمی در دانشگاه ها و 
کاهش زمان به آن به ۳ ماه مورد بحث و بررســی 

اعضا قرار گرفت.
بر این اساس تفویض اختیار تام به هیئت های 
اجرایی جذب دانشگاه ها، در راستای جلوگیری از 
طولانی شدن این فرآیند و ایجاد سرخوردگی برای 
داوطلبان عضویت مورد بررسی قرار گرفت و مقرر 
شــد موضوع پس از بررسی دقیق تر در کمیسیون 

معین، در جلسه بعدی شورا نهایی شود.

یزد- خبرنگار کیهان:
امام  نماینده ولی فقیه در اســتان و 
جمعه یزد بر لزوم توجه جدی مدیران به 
گزارش های ارائه شده از سوی کارشناسان 
در دســتگاه های دولتی خبر داد و گفت: 
مدیران نباید به این گزارش ها بسنده کنند 
بلکه باید آمارها را تحلیل و بازنگری کنند.
آیت الله محمدرضا ناصری در دیدار قائم مقام 
سازمان بازرسی کل کشور که به منظور تودیع و 
معارفه رئیس سازمان بازرسی کشور به استان 
یزد ســفر کرده اســت، اظهار داشــت: حُسن 
مدیریت این است که در گزارش ها تحلیل کند 
و این گزارش ها را با نگاه بازتری بازنگری کند 
و به گزارش های ارائه شــده اکتفا نکند. وی با 
بیــان اینکه امام خمینی)ره( در مدیریت خود 
همین شیوه را پی گرفته بود، افزود: امام رهبر 
و مدیری تحلیلگر بود و پس از تفکر و تحلیل 
بســیار، اقدام و عمل می کرد. امام جمعه یزد 
در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه 
سازمان بازرسی باید به بخش های مختلف ورود 
کند و از تخلفات محرز جلوگیری کند، افزود: 

موضوعی که امروز گریبانگیر تمامی بخش های 
جامعه است، نداشتن قناعت است و این امر در 
حوزه تولید و صادرات، به سودهای غیرمتعارف 
در زمینه های مختلف منجر شده است. ناصری 
با اشاره به شرح وظایف سازمان بازرسی عنوان 
کرد: هر مســئولی در هر دستگاه و نهادی که 
خدمت می کنــد، باید مهم تریــن دغدغه اش 
مســائل مردم و حل مشکات آنها باشد و این 
انتظار از سازمان بازرسی وجود دارد. رحمانیان، 
قائم مقام سازمان بازرسی کل کشور با اشاره به 
اینکه سازمان بازرسی، وظیفه نظارت بر اجرای 
صحیــح و مقررات و نظارت بر حُســن اجرای 
قوانیــن را برعهده  دارد، اظهار داشــت: تاش 
ما حرکت به ســمت مســائل کان، اساسی و 
مشکات اولویت دار کشور از بعد نظارتی است. 
گفتنی است؛ حجت الاسام اکبر طالبی که ۹ 
ســال مسئولیت رئیس سازمان بازرسی استان 
یزد را برعهده داشــت، جای خــود را به رضا 
مختاری داد. مختاری پیش از این مســئولیت 
ریاســت سازمان بازرسی اســتان هرمزگان را 

برعهده داشته است.

امام جمعه یزد:

مهم ترین دغدغه مسئولان حل مشکلات مردم باشد


